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INTERPELACJA 

w sprawie: remontu ul. Tęczowej na odcinku od ul. Lipskiej do ul. Zagajnikowej 

Od kilkunastu już lat mieszkańcy ul. Ziołowej i ul. Zagajnikowej walczą o wykonanie 
kompleksowego remontu ul. Tęczowej, na odcinku od ul. Lipskiej do ul. Zagajnikowej, 
będącej jedynym dojazdem do ich posesji. Szczególną aktywność w tej sprawie wykazali 
oni podczas spaceru z Z-cą Prezydenta Miasta Panem Arturem Szymczykiem, w ramach 
spotkań „Plan dla Dzielnic". 

Następstwem tego spotkania było kolejne wystąpienie mieszkańców do Prezydenta 
Miasta Lublin w sprawie remontu ulicy Tęczowej na wskazanym odcinku. Zwrócili się po 
raz kolejny również do mnie z prośbą o wsparcie ich działań w tym zakresie. 

Dotychczas przeszkodą w przeprowadzeniu remontu był fakt, że przedmiotowy 
odcinek ulicy Tęczowej w części znajdował się na terenie należącym do PKP. Sytuacja 
zmieniła się w dn. 24 kwietnia br., kiedy Rada Miasta Lublin uchwałą nr 1465/XLIX 
wyraziła zgodę na nabycie na rzecz Gminy Lublin praw użytkowania wieczystego tej 
nieruchomości. W związku z tym nie ma już formalnych przeszkód do wykonania 
remontu tego odcinka ulicy, zgodnie z wolą i wnioskiem mieszkańców, zawartym we 
wspomnianym piśmie. 

Dodatkowo mieszkańcy tego rejonu proszą, o czym również nadmieniali w piśmie, 
o utwardzenie pozostałych brakujących odcinków ulic: Ziołowej i Zagajnikowej, do ul.
Świeżej oraz remont ulicy Świeżej. Obie te ulice stanowiły dojazd dla samochodów
ciężarowych i ciężkiego sprzętu podczas budowy kanalizacji sanitarnej w ostatnich
dwóch latach. Co prawda wykonawca odbudował zniszczoną nawierzchnię, ale niestety
odcinki nie posiadające utwardzenia pozostały nadal bez nawierzchni bitumicznej.

Popierając wieloletnie starania mieszkańców bardzo proszę Pana Prezydenta 
o możliwie najszybsze przystąpienie do remontu wskazanych przez nich ulic. Zadanie to,
na prośbę mieszkańców, zgłoszone zostało również przeze jako Radnego Rady Miasta
do budżetu miasta na 2024.

Do wiadomości: 

1. -------- ------
ul. -------- -- Lublin

- z prośbą o poinformowanie mieszkańców 


